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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz veled Vágóhíd utca? II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. 10. 28-án azonnali kérdést tettem fel önhöz „Mi lesz veled Vágóhíd utca?” címmel (A/7816). 
Ebben Vágóhíd utcai rendőrségi objektumról kérdeztem, amely sport- és rekreációs lehetőségen 
túlmenően, a különböző szervezetek nyugdíjasklubjain át egyébként nagyon szép gesztusként 
minden évben a rendőrárvák műsora és az ő karácsonyi ajándékozásuk is ezen az objektumon 
zajlik. Legalább ennyire fontos, hogy a jogszabályban előírt éves fizikai felmérését több, mint 15 
ezer Budapesten és környékén állományban lévő rendőrnek is ezen az objektumon kell teljesítenie 
minden évben, amit törvény ír elő, annak részleteit pedig rendelet szabályoz.

A kérdésemre Kontrát Károly államtitkár úr válaszolt és részben megerősítve az általam 
elmondottakat elmondta, hogy az objektum „nagyon fontos szerepet játszik a hivatásos állomány 
fizikai felkészítésében, és nemcsak az évenkénti felmérésben, hanem a fizikai felkészítésében, hiszen 
nagyon fontos az, hogy a hivatásos állomány, akár rendőr, akár más hivatásos állományúra 
gondolunk, megfelelő fizikai állapotban tudja ellátni a feladatát.”

Ezek után azonban az államtitkár rátért a konkrét kérdésemre, amely az objektumon belüli 
sportpálya (részben football pálya) építéséről szólt és kifejtette, hogy a beruházás 300 millió forint 
értékben a Készenléti Rendőrség által, 430 millió forint értékben pedig az MLSZ által valósul meg. 
Államtitkár úr a válaszában nem tudott azonban megnyugtató tájékoztatást adni arra, hogy ez a 
beruházás érinteni fogja-e a terület tulajdonjogát vagy arra, hogy pontosan milyen szerződéses 
konstrukcióban fogja használni az MLSZ a nagyobb részben az ő pénzén megépült sportpályát.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Történt-e, vagy fog-e a felújítással érintett ingatlan tulajdoni helyzetében változás bekövetkezni? 



2) Milyen feltételek mellett, milyen szerződéses konstrukcióban használhatja majd az MLSZ az 
újonnan felépülő sportlétesítményt?

3) Mi biztosítja, hogy a rendvédelmi dolgozók eddig megszokott felkészülési lehetőségeit az 
eddigiekhez képest ne korlátozzák?

4) Milyen biztonsági előírásokat fognak szabni az MLSZ számára a pálya használatához, különös 
tekintettel arra, hogy ez a sportlétesítmény a belügyi szervek kiképző és sportkomplexuma, amelyet 
a rendőrség, és a titkoszszolgálatok nyílt és fedett állománya is használ? 
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